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Úvodník 

Vážení občané, 

obec Křepice má platnou obecně závaznou vyhlášku 
o místním poplatku za provoz systému shromažďování a 
odstraňování komunálního odpadu. 

Letos činí poplatek 500 Kč na osobu. K navýšení došlo 
z toho důvodu, že v loňském roce obec značně na tento 
systém doplácela. Obec proto hledá možnosti, jak od-
straňování odpadu zlevnit a to nejen pro obec, ale i pro 
občany. Začala tím, že vypsala výběrové řízení na novou 
svozovou firmu a chce pokračovat dalšími kroky ke zlev-
nění. Prosím občany, aby měli pochopení pro toto úsilí. 
Více se dočtete v samotném příspěvku. 

Při procházení obcí se setkávám se stížnostmi na ma-
jitele psů, kteří chodí se svými miláčky na procházku a 

mnozí nechávají své psy bez vodítka i košíku na volno. 
Většinou říkají, že jejich pes je hodný a nikomu nic neu-
dělá. Myslím, že sdělovací prostředky uvádějí dost přípa-
dů, jak takové setkání psa a dítěte může dopadnout. Ta-
ké úklid po venčených psech prakticky žádný majitel ne-
provádí. Bylo by zapotřebí, aby se při sečení trávy sezná-
mil na vlastní kůži, co takový psí exkrement při styku se 
sekačkou znamená. V současné době se v zastupitelstvu 
projednává nákup a rozmístění košů na psí exkrementy. 
Prosím o ohleduplnost v sousedském soužití. 

Máme zde půlku roku, dětem se blíží prázdniny a 
dospělým dovolená. Přeji všem, ať se jim zasloužený od-
počinek vydaří, jak si představují.                  

František Hlaváček 
starosta obce  

29. schůze rady obce rozšířená o členy zastupitelstva ze 
dne 21.3.2012 

Rada schválila: rozpočtové opatření č. 1, přidělení 
dlažby na vjezd, opravu kříže na cestě k Novému Dvoru, 
prodloužení a uzavření nových smluv na hrobová místa a 
inventarizační zprávu za rok 2011. 

30. schůze rady obce ze dne 4.4.2012 

Rada schválila: žádosti o zřízení parkovacích míst 
před domy v obci, žádost Mysliveckého svazu Křepice o 
zapůjčení stolů a lavic na mysliveckou noc 30.6., příspě-
vek na činnost pro kynologický klub v roce 2012. 

31. schůze rady obce rozšířená o členy zastupitelstva ze 
dne 19.4.2012 

Rada schválila: žádosti Mateřského centra Klubíčko o 
příspěvek na činnost v roce 2012, povolení pořádat akce 
pálení čarodějnic a babské hody včetně příspěvku na 
hudbu, dále výpověď z nájmu pozemku za poštou, žádost 
o přidělení dlažby na vjezd. Rada projednala žádost ZŠ 
Křepice o udělení výjimky z počtu žáků na školní rok 

2012/13. 

32. schůze rady obce ze dne 9.5.2012 

Rada schválila: žádost Mysliveckého sdružení Křepice 
o příspěvek na činnost na rok 2012, žádost o přidělení 
dlažby na chodník a vjezd, žádosti o zřízení parkovacích 
míst, rozpočtové opatření č. 2. Rada vzala na vědomí 
zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 
2011 a usnesení Okresního soudu Břeclav na výkon ve-
řejně prospěšných prací. 

33. schůze rady obce rozšířená o členy zastupitelstva ze 
dne 23.5.2012 

Rada schválila: žádost o uzavření mateřské školky v 
době letních prázdnin, pronájem bytu č. p. 29, schválila 
nákup traktoru s příslušenstvím, úhradu nákladů za mód-
ní přehlídku, odměny za třídění odpadů. Byla ustavena 
komise pro výběrové řízení na svoz komunálního odpadu 
od 1.7.2012. 

Ing. Karel Koždoň 
místostarosta 

Zpráva o činnosti rady ve 2. čtvrtletí 2012 
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Motýlková školička 

Školní rok 2011 – 2012 pomalu končí. Děti nám povy-
rostly a předškoláci myslí na školu, na aktovku a těší se 
na první jedničky. Své dovednosti si děti procvičují 
v různých aktivitách, které jim v MŠ připravujeme. 

V zimních měsících jezdily děti na plavecký výcvik do 
plavecké školy v Hustopečích. Úkoly plnily poctivě a za 
každý splněný úkol dostaly šupinku, kterou si přilepily na 
kapříka. Některým se podařilo uplavat i několik metrů a 
paní plavčice je velmi chválila. 

V lednu nás navštívil hudebník s různými hudebními 
nástroji a povídáním o babičce Chrotě. Děti měly mož-
nost nástroje si poslechnout, prohlédnout a některé vzít i 
do ruky. 

Předškoláci v lednu navštívili první třídu, družinu a 
v mateřské škole ukázali rodičům, jak se připravují do 
školy. Povinnosti je třeba střídat se zábavou a tak se 
všichni vyřádili na karnevalu. Velké děti leden ukončily 
zápisem do první třídy. 

V únoru nám děti onemocněly. Březen jsme otevřeli 
návštěvou knihovny a předškoláci se scházeli na eduka-

tivních skupinkách, vždy jednou týdně s rodiči. Celkem se 
sešli pětkrát a to první dvě lekce v budově MŠ a tři lekce 
v budově ZŠ. Rodiče mohli své děti pozorovat při různých 
činnostech a mohli posoudit připravenost svých dětí do 
první třídy. 

V březnu jsme si pohráli s keramickou hlínou. Děti 
tentokrát pracovali bez rodičů a docela se jim to líbilo. 
Na velikonočních dílničkách jsme přivítali rodiče a děti. 
Domů si každý nesl kuřátko z proutí, výrobky ze slaného 
těsta a hrníček s jarním malováním. 

V druhé polovině března proběhl zápis do MŠ. Při-
hlášku přišlo vyplnit celkem 29 zájemců. 17 dětí bylo při-
jato, 12 dětí dostalo rozhodnutí o nepřijetí. Společně se 
zřizovatelem se snažíme vyjednat dalších 7 míst. Pokud 
se nám to povede, z 12 nepřijatých dětí vezmeme ještě 7 
dětí. 

1. dubna nastoupila do mateřské školy stavební fir-
ma, která provádí nástavbu ve dvorní části budovy. Po 
dokončení, které je plánované na konec července, bude 
mít MŠ prostor pro třetí třídu. Práce stavební firmy ovliv-
nily organizaci chodu v MŠ. Děti byly rozděleny na velké 
a malé. Malé děti zůstávají v budově MŠ, velké děti ráno 
odcházejí do náhradních prostor, které nám půjčilo MC 

Klubíčko. Přesnídávku velkým dětem dovážíme do ná-
hradních prostor. Na oběd a odpolední svačinu se vrací 
do budovy MŠ. Organizační změny byly dětmi přijaty 
kladně. 

Ani stavební práce nám nezabránily pokračovat 
v akcích pro děti. Hned po velikonocích nás navštívili 
manželé Trnkovi s pohádkou O duhové slepičce. Ke konci 
dubna jsme se vydali na dopolední výlet do planetária na 
pohádku Copak děláš sluníčko. 

V květnu jsme společně s maminkami oslavili Den 
matek. Malé děti si připravily posezení s pásmem písni-
ček a básniček v MŠ a velké děti měly vystoupení v KD 



Křepice. Poslední týden v květnu jsme věnovali Dnu dětí. 
Vypravili jsme se na velkou vycházku nad Křepice a pozo-
rovali jsme vesnici a její okolí, další dny jsme sportovali 
na hřišti. Vyzkoušeli jsme si překážkové dráhy, jezdili 
jsme na koloběžkách a odvahu jsme prohlubovali na prů-
lezkách. Ve čtvrtek odpoledne jsme se sešli s dětmi a 
rodiči před mateřskou školou, každý dostal plánek a vy-
dal se podle něho bojovat za poklad, který ukradla zlá 
čarodějnice. Boj nebyl marný, všichni v pokladu objevili 
ledňáček a oplatek. Poslední den v týdnu jsme věnovali 
prohlídce domácích zvířat, kterou připravil pan Partyka 
v prostorách sběrného dvora a celý zbytek dne jsme ská-
kali na trampolíně. 

V červnu jsme se vydali na odpolední výlet do centra 
Rozmarýnek v Brně na ekologický výukový program Za 
zvířátky do zahrádky. Čeká nás poslední akce rozloučení 

se školním rokem 2011 – 2012. Připravili jsme pro děti a 
rodiče výšlap nad Křepice s plněním různých úkolů. V cíli 
čeká všechny táborák a pasování předškoláků na školáky. 
Předškoláci svou odvahu vyzkouší při spaní v MŠ. 

Čas utíká velmi rychle a my to nejvíce poznáme na 
dětech, které nám rostou přímo před očima. Předškoláci 
nám odcházejí a nové děti nastoupí na jejich místa. 

Přejeme dětem hezké prázdniny a Vám příjemnou 
dovolenou se slunečnou oblohou. 

Děkuji všem zaměstnancům za jejich práci ve školním 
roce 2011 – 2012. 

Provoz MŠ školy končí 29.6.2012. Prvních čtrnáct dnů 
v červenci je MŠ otevřena pro přihlášené děti. 

Nový školní rok zahajujeme 3.9.2012 – pondělí. 

Kelblová Jana  
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Zprávičky ze žluté školičky 

A máme tady konec školního roku. Děti končí další 
rok školní docházky a těší se na prázdniny. Letošní páťáci 
se s námi loučí a my jim všichni přejeme šťastný vstup do 
nových škol a hodně úspěchů v dalším životě. 

Máme za sebou poslední čtvrtletí tohoto školního 
roku a už můžeme jen vzpomínat, co jsme společně zaži-
li. 

S probouzející se přírodou jsme vyrazili na úklid okolí 
školy a po Křepicích – do Basy a směrem ke Štukyním. 
Nevěřili jsme vlastním očím, co jsme toho opět našli. Po 
chvíli se začaly plnit pytle, které jsme si na tuto misi vzali. 
Na některé věci byl i pytel malý. Našli jsme nejen papíry, 
plasty, ale také pletivo, staré kbelíky, lino, židli, pneuma-

tiky. Děti po chvíli začaly závodit, kdo najde zajímavější 
věc. Ale tento úklid jsme nebrali jako legraci. Plně jsme si 
uvědomovali, že tento nepořádek udělali lidé a to místní 
lidé, určitě k nám do Basy tyto věci nepřivezli přespolní. I 
děti nedokázaly pochopit, proč se takové věci nachází 

v přírodě, když máme v obci vybudovaný sběrný dvůr a 
každý má doma popelnici. A tak by se chtělo zvolat: Proč 
to děláme? Proč si přírodu kolem nás takto znečisťuje-
me? Kéž by si z toho vzaly děti ponaučení a až vyrostou, 
chovaly se k přírodě ohleduplně. 

Na jaře letošního roku se naše škola zapojila do 

eTwinningu. Co to je? eTwinning je aktivita iniciovaná 
Evropskou komisí a ministerstvy školství evropských ze-
mí, která podporuje mezinárodní spolupráci škol na dál-
ku prostřednictvím informačních a komunikačních tech-
nologií. Je určena učitelům a žákům všech typů mateř-
ských, základních, středních a vyšších škol v 32 evrop-
ských zemích. Prostřednictvím moderních technologií 
mohou evropské školy navzájem spolupracovat a realizo-
vat vzdělávací projekty na dálku. Žáci využívají v praxi své 
znalosti cizích jazyků a informačních technologií, setká-
vají se s kulturními odlišnostmi a učí se týmové spoluprá-
ci. 
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A teď konkrétně k naší škole. Do projektů se zapojily 
dvě třídy. 

1. třída se zapojila do projektu Moje domácí zvířátko 
a spolupracuje s 2. třídou ze Spišské Nové Vsi na Sloven-
sku. 

5. třída se stala autorem projektu Řemesla v naší obci 
a ke spolupráci si vybrala čtvrťáky z městečka Hontianske 
Nemce. Po úvodním seznámení prostřednictvím fotek a 
popisek v angličtině se děti zapojily do rozličných aktivit. 
Navzájem si vymýšlí úkoly, hádanky, kreslí obrázkové 
hádanky, vytvořily křížovky, napsaly slovní úlohy, posílají 
si fotky z různých akcí. Všechny tyto aktivity se týkají ře-

mesel a to hlavně řemeslníků, které jsme navštívili 
v Křepicích (klempíř, brusič, automechanik, čalouník, sto-
lař), nebo kteří za námi přišli do školy (kadeřnice, kosme-
tička, pekařka). Děti se díky projektu seznámí 
s některými řemesly, poznají nové kamarády, i když jen 
na dálku, ale také se naučí pracovat na počítači. Výjimeč-
ně na něm nehrají hry, ale už umí napsat text, napsat 
kamarádům dopis a krátkou zprávu, vytvořit v Excelu 
křížovky, nafotit potřebný materiál, vkládat vytvořené 
úkoly do projektu. Chystáme se také vytvořit závěrečnou 

prezentaci celého projektu, děti si mohou s kamarády 

chatovat. Konkrétní úkoly, které děti vymyslely, najdete 
ve školním časopise Křepelky. 

Touto cestou bychom chtěli poděkovat soukromní-
kům, kteří nám umožnili navštívit jejich dílny a dětem 
ukázali něco ze svého řemesla: klempířství – pan Zach, 
brusírna – pan Staněk, pneuservis – pan Flajšinger, ča-
lounictví – pan Kelbl, stolařství – pan Vahala. Děkujeme 
také paní Čapkové z Nikolčic, paní Kotačkové a slečně 

Kelblové, které nám svá řemesla ukázaly ve škole. 

Co jsme ještě ve škole zažili? 

V posledním čtvrtletí jsme pozvali do naší školy děti 
z okolních škol a to na soutěže Piškvorky a Přírodovědná 
stezka. Starší děti navštívily školu v Šitbořicích, která po-
řádala Den otevřených dveří. Naši páťáci uspěli 
v dopravní soutěži a umístění jsme sbírali i v pěvecké 
soutěži Nikolčická lyra a v recitační soutěži 
v Boleradicích. Co všechno můžeme vidět u našich domů 
nám napověděl projektový den na téma Lidská obydlí, 
prvňáčci zvládli všechna písmenka abecedy a v místní 
knihovně byli pasováni na čtenáře. Skvěle jsme si užili 
výlet do Milotic, kde jsme se jako praví šlechtici prochá-
zeli po zámku v dobových kostýmech. Páťáci prošli bě-
hem tří týdnů celorepublikovým testováním 
v matematice, českém a anglickém jazyce a vůbec si ne-
vedli špatně. Pro děti a rodiče jsme připravili výlet do 
jižních Čech s návštěvou Českého Krumlova a Hluboké. 
Prvního června jsme navštívili výstavu hospodářských 
zvířat, kterou v prostorách sběrného dvora pro děti při-
pravil pan Partyka - moc děkujeme. Ještě nás čeká výlet 
do Lednice – 1. – 3. třída a do Strážnice – 4. – 5. třída. Na 
oba výlety s námi jedou i kamarádi a budoucí spolužáci 
z Nikolčic. 

Fotografie z jednotlivých akcí, výsledky konkrétních 
soutěží i prezentaci z eTwiningu našich prvňáků a páťáků 
naleznete na webových stránkách školy. 

Prožili jsme další školní rok, který přinesl dětem kro-
mě učení  řadu př í jemných prož i tků. 
Děti měly možnost navštěvovat řadu zájmových kroužků 
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a různých akcí, ve škole nebylo třeba řešit žádné závaž-
nější problémy s kázní nebo ve vztazích mezi žáky. V celé 
budově máme krásně čisto, ze školky nám vozí výborná 
jídla, všechny ročníky se mohou učit hlavní předměty 
samostatně, díky podpoře obecního úřadu a čerpání do-
tace z EU- oblast podpory Zlepšení podmínek pro vzdělá-
vání na základních školách mají děti ve škole celkově vý-
borné podmínky k učení. Ve všech třídách jsou počítače 
s možností připojení na internet, ve dvou třídách máme 
tzv. interaktivní tabule, které přispívají k větší názornosti 
ve výuce a aktivnímu zapojení dětí do výuky. Už se těší-
me, až na netradičních třídních schůzkách rodičům uká-
žeme, jak tyto tabule využíváme… 

A jak se říká: „S jídlem roste chuť“ – hrozně rádi by-
chom pořídili interaktivní tabule také do dalších tříd, aby 
je děti mohly využívat kdykoliv je potřeba a nemusely 
čekat, až bude ve třídě s tabulí volno. Také z toho důvo-
du jsme vypracovali projekt a 18.6.2012 jsme podali žá-
dost o dotaci z EU – oblast podpory Zvyšování kvality ve 
vzdělávání. Pokud bude tato dotace schválena, mohli 
bychom pořídit v průběhu roku 2013 jednu interaktivní 
tabuli, vybavit přírodovědnou učebnu a ještě získat pro 
školu řadu pomůcek. Teď budeme už jen čekat na schvá-
lení a držet pěstičky… 

Máme toho za sebou letos opět hodně - díky velké-
mu pracovnímu nasazení všech zaměstnankyň, které řa-
du činností vykonávají nad rámec svých pracovních po-
vinností. 

Za jejich svědomitou práci jim patří velké poděková-
ní. Kromě OÚ jsou naší velkou oporou rodiče, protože 

bez spolupráce, vzájemné důvěry a vstřícné komunikace 
by s výchovou dětí mohly nastat potíže. Ceníme si výbor-
né spolupráce s mateřskou školou, děkujeme panu Karlu 
Kovaříkovi, který chystá pro děti pravidelně přírodověd-
né nástěnky se soutěžními otázkami, paní Jitce Konečné, 
která věnuje svůj čas děvčatům v kroužku vyšívání, panu 
Bohumilu Fialovi, který se ve škole stará o výpočetní 
techniku, paní Boženě Dvořákové, která připravuje pro 
děti v knihovně zajímavé besedy, panu Stanislavu Brych-
tovi, který vždy ochotně pořizuje fotodokumentaci na 
akcích školy, paní Ivaně Jelínkové, která se školou spolu-
pracuje při organizování různých dílniček a zaměstnan-
cům obecního úřadu za ochotnou pomoc kdykoli je tře-
ba. 

Vážíme si podpory obecního úřadu i podpory organi-
zací Mysliveckého sdružení, Zahrádkářů, Sboru dobrovol-
ných hasičů a Sokola. 

Děkujeme všem, kteří s naší školou spolupracují a 
kteří nám pomáhají, ať už finančně nebo jen tak, protože 
je práce s dětmi prostě baví, tak jako nás, učitelky. 

Letos na konci školního roku se kromě páťáků bude-
me loučit i s některými zaměstnanci. Z důvodu ukončení 
integrace 2 žáků se rozloučíme s asistentkami Zdeňkou 
Rujzlovou a Ilonou Honzíkovou. Loučit se budeme i s paní 
učitelkou Zdenkou Novákovou, která chce pracovat radě-
ji v místě bydliště. 

Děkujeme těmto našim bývalým kolegyním za svědo-
mitou práci a přejeme hodně štěstí v dalším životě… 

Kolektiv zaměstnanců ZŠ  

2/2012 

Základní škola v Nikolčicích 

V pátek 29. června bude uzavřen školní rok 2011 - 
2012. Celoroční práce žáků bude zhodnocena na vysvěd-
čení, které žáci obdrží právě tento den. U nás na škole 
jsme v tomto školním roce vyučovali ve všech ročnících 
podle vlastního vzdělávacího programu pod názvem 
Sportem za kvalitou výuky. Poslední měsíce školního 
roku přinesly škole řadu úspěchů v naukových i sportov-
ních soutěžích. Žáci naší školy potvrdili kvalitu ve výuce, 
soutěžích a dalších aktivitách. 

V naukových soutěžích dosáhli nejvýraznějších úspě-
chů tito žáci: matematická olympiáda – okresní kolo: 6. 
třídy – 5. místo Z. Nekvapilová, 6. místo – M. Papež, 7. 
třídy – 6. místo P. Strouhalová, 9. místo – B. Gojdič, 8. 
třídy – 6. místo – J. Stejskal, 9. místo – M. Strouhalová, 
zeměpisná olympiáda – okresní kolo: 6. třídy – 6. T. Pa-
pežová, 7. třídy – 8. K. Šoberová. V malířské soutěži 
„Toulky přírodou“, kterou organizovala Českomoravská 
myslivecká jednota Břeclav, zvítězila ve své kategorii J. 
Čutová. Sportovním soutěžím dominovaly VII. Šúrovské 
hry, které se konaly ve dnech 31.5. až 1.6. na okrese Tr-

nava – Slovenská republika. Z vítězství se radovali naši 
žáci, kteří získali 85 bodů a o 23 bodů předstihli domácí 
školu. Své kategorie vyhráli jak chlapci tak i děvčata. 
Z prvních míst se radovali: P. Hönigová (300 m), V. Höni-
gová (60 m přek.), K. Vaňková (výška), P. Bartl (60 m 
přek.), M. Švaňhal (60m a dálka), A. Hanák (koule), F. 
Čapka (výška), štafety chlapců i dívek (Švaňhal, Bartl, 
Böhm, Hanák, Čutová, sestry Hönigovi, Valová), fotbal - 
chlapci. Druhá místa: P. Hönigová (60 m), J. Čutová 
(300m), M. Petrášová (výška), R. Böhm (800 m), M. Vin-
trlík (výška), házená - dívky. Třetí místa: M. Petrášová 
(koule), A. Hanák (60 m přek.), J. Stejskal (800 m), háze-
ná - chlapci. Pavlína Hönigová a M. Švaňhal se stali nej-
lepšími sportovci Her. Na okresních přeborech v plavání 
nejmladšího žactva zvítězil L. Witpeerd. Na okresních 
přeborech v atletice jsme také uspěli: 2. místa: P. Bartl 
(300 m), P. Hönigová (300 m), 3. místo: O. Slavík (800 m), 
4. místa: V. Hönigová (300 m), A. Urbánek (koule), 6 . 
místo: P. Bartl (60 m), 8. místo: O. Klobása (dálka). Na 
Nikolčické lyře zvítězila K. Jelínková, druhá byla A. Slaví-
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ková a třetí L. Rabovská. V kategorii dvojhlas potom tato 
děvčata skončila na druhém místě. Touto cestou bych 
chtěl poděkovat p. J. Ficovi za opravy treter a míčů a p. 
V. Kosinovi za zámečnické práce. 

V závěru děkuji všem žákům 9. třídy, kteří ukončili 

základní školní docházku, za aktivní přístup k vyučování a 
přeji jim hodně úspěchů v dalším období jejich vzdělává-
ní. 

PaedDr. Jaromír Čuta,  
ředitel školy  

2/2012 

Mateřské centrum Klubíčko 

Ahoj všichni, zdraví vás maminky a děti z Klubíčka!  
Tak jsou tady 
zase prázdni-
ny a my by-
chom se chtě-
li pochlubit, 
co jsme od 
p o s l e d n í h o 
čísla zpravo-
daje stihli a 
co ještě plá-
nujeme. 30. 
dubna to bylo 
tradiční Pále-
ní čarodějnic, 
kterého se 
zúčastnilo pár 
čarodějnic a 
velký počet rodičů s dětmi. 

Další, už tradiční akcí je oslava Dne dětí, která byla 
letos trochu později (9.6.) na obec-
ním hřišti. I když jsme akci museli 
předčasně ukončit  díky rozmarům 
počasí, snad se dětem líbila. Chtěli 
bychom poděkovat našim hasičům 
za ukázku auta a soutěžní disciplíny 
pro větší děti, Martinu Procházkovi 
za ochotu ukázat svoje šermířské 
dovednosti a TJ Sokol za poskytnuté 
zázemí. Do prázdnin bychom ještě 
chtěli udělat táborák s opékáním 
špekáčků a posezením u kytary. 

Přejeme všem krásné odpočinkové 
léto a od září se těšíme na dalších 
akcích. 

Na shledanou  Klubíčkovi 

TJ Sokol Křepice 

Fotbalovou sezónu 2011 – 2012 ukončily poslední 
zápasy, sehrané v neděli 17 června. Družstvo dospělých 
si v jarní části soutěže o jednu příčku polepšilo. 
V celkovém hodnocení skončilo na jedenáctém místě. 
Podařilo se mu tak udržet v okresním přeboru. 

K prvnímu zápasu jarní části sezóny jsme zajížděli na 
půdu Sokola Sedlec. V souboji dvou týmů ze dna tabulky 
jsme od domácích čekali větší nasazení. Sedlečtí však 
nebyli tak houževnatým soupeřem a naše výhra 4:1 byla 
zasloužená. Smůlu jsme měli na křepickém hřišti 
s Moravskou Novou Vsí. Hosté se sice hned v úvodu zá-
pasu ujali vedení 1:0. Naši fotbalisté se však dokázali vy-
burcovat a střelením dvou branek strhnout vedení na 
svoji stranu. V průběhu zápasu jsme měli mírně navrch a 
s přibývajícím časem to už vypadalo, že jednobrankový 
náskok udržíme. Bohužel, ztráta míče na polovině hřiště 
a vydařená akce protivníka v poslední minutě střetnutí 
znamenala vyrovnání na 2:2. Dvě branky jsme obdrželi 
také v Březí. V průběhu utkání jsme však domácím hrá-
čům nedokázali oplatit stejnou mincí a tak jsme vyšli na-
prázdno bodově i gólově. Pocuchat nervy křepických fa-
noušků se nám podařilo v domácím měření sil se Soko-

lem Zaječí. Proti poslednímu družstvu tabulky jsme se 
ujali vedení 1:0. To však bylo z naší strany všechno. Za-
ječským se podařilo záhy vyrovnat. Druhý poločas byl 
výlučně v režii hostů. Při jejich nájezdech na naši svatyni 
nejednomu příznivci tuhla krev v žilách. Nakonec jsme 
byli rádi za nerozhodný výsledek 1:1, kdy až hvizd sudího 
nás vysvobodil ze sevření soupeře. Stejným poměrem 
skončilo i následující střetnutí v Pohořelicích. Tentokrát 
to byl však cenný bod z venku, proti mužstvu z opačného 
konce tabulky. S brankovým přídělem 4:1 od nás odjíždě-
li hráči Sokola Novosedly B. Sotva se nám však podařilo 
trochu vylepšit skóre, obdrželi jsme my na oplátku 3:0 od 
béčka ve Velkých Pavlovicích. Zajímavý průběh mělo do-
mácí střetnutí s Velkými Bílovicemi. Čtyřikrát jsme vedli, 
ale bílovičtí dokázali pokaždé srovnat. Dění na hřišti bylo 
dokreslováno i některými kuriózními góly, kdy se míč po 
nepochopitelných situacích dostával za záda brankářů. 
Rozum pak zůstává stát nad poslední brankou v naší síti, 
kterou soupeř srovnal na 4:4. S pomalým centrem 
z levého křídla, který se jen taktak dokutálel do malého 
vápna, si neporadil ani brankář ani hlouček přihlížejících 
obránců. Nakonec vše vyřešil překvapený útočník soupe-
ře, kterému jsme připravili ideální šanci. Plného bodové-
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ho zisku se nám dostalo až v Hlohovci za těsné vítězství 
1:0. Na domácím kolbišti jsme se pak vypořádali 3:2 
s fotbalisty z Přibic a zajistili si tak setrvání v okresním 
přeboru. Nečekaný debakl 5:0 na nás čekal v Charvátské 
Nové Vsi. Po slabém výkonu brankáře, kterému spadla 
do sítě snad každá střela letící mezi tyče, se z poměrně 
vyrovnaného utkání stala jednoznačná záležitost. 
V posledním měření sil jsme dokázali na domácím trávní-
ku potrápit fotbalisty Sokola Krumvíř, kteří se snažili o 
postup do vyšší soutěže. Začali jsme dobře, ale do stavu 
2:2 krumvířští stačili náš jednobrankový náskok vždy 
srovnat. Pak je to přestalo bavit a na chvíli předvedli, 
proč hrají na špici tabulky. Za stavu 2:4 by se zdálo, že o 
osudu utkání je již rozhodnuto. Naši borci se však vzcho-
pili a dotáhli na 4:4. Běhavý soupeř se však s tímto sta-
vem nehodlal smířit a pátou trefou si zajistil vítězství 5:4. 

V dobrých výkonech pokračovali hráči dorostu „A“, 
kteří bez problémů uhájili vedoucí postavení v tabulce. 
Právem si vybojovali postup z krajské soutěže do krajské-
ho přeboru. Přejeme jim, ať je sportovní štěstí provází i 
ve vyšší soutěži a svým soupeřům střílí ještě více branek 
než doposud. V domácích střetnutích se nejvíce vytáhli 
proti Velké nad Veličkou 5:0 a Velkým Bílovicím 7:0. Ven-
ku si pak nejvíce vychutnali své vrstevníky ve Ždánicích, 
kde celkový účet zněl 2:8. 

Oproti podzimu si trochu pohoršilo béčko dorostu, 
které ze třetího místa sestoupilo na páté. Může za to 
hlavně pět měření sil, ve kterých se dorostenci museli 
sklonit před uměním protivníka. 

Konečné postavení našich družstev pro sezónu 2011 - 
2012: 

Boj o mistrovské body ukončili také naši nejmenší 
fotbalisté. Starším žákům se v letní části soutěže dařilo a 

postoupili ze třetí příčky na druhou. Z jedenácti utkání 
devětkrát zvítězili a jen dvakrát odcházeli poraženi. 
Z němčického hřiště vyprovodili 6:0 hráče Mikulova. Pro 
brankový nášup 8:0 si přijely Přímětice. Nejvíce se však 
vyřádili ve Zbýšově, kde svým vrstevníkům nasázeli se-
dmnáct branek. Dobrý výkon týmu vynesl na vrchol stře-
lecké soutěže Radka Kušniera (Uherčice) se 42 brankami. 

O dvě příčky nahoru se vyšplhali také mladší žáci. Po 
zlepšeném výkonu v jarní části soutěže své protivníky 
dokázali čtyřikrát porazit a jednou remizovali. 

Našimi nejmenšími zástupci jsou hráči základny. 
V tomto ročníku se již výsledky jednotlivých utkání neza-
počítávají do tabulky, ze které by bylo patrno, jak si jed-
notlivá družstva stojí. Střetnutí se hrají formou přátel-
ských utkání, ve kterých je důležité, aby si malý zájemci o 
tento sport hlavně osvojili základní fotbalové návyky. 
V jarní sezóně odehráli devět zápasů. Dvakrát výrazně 
zvítězili. V Přibicích 17:5 a ve Vranovicích 8:1. Svoje fot-
balové dovednosti si přijeli vyzkoušet také na pohárový 
turnaj, který se odehrál 9. června ve Velkých Němčicích. 
Mezi svými vrstevníky z Velkých Němčic, Nosislavi a Vra-
novic se umístili na pěkném druhém místě. 

Výsledky našich mladých nadějí jsou tyto: 

Výbor TJ děkuje všem organizátorům i stárkům, kteří 
se podíleli na zdárném průběhu „Májové zábavy“. Dlou-
ho bylo velkou neznámou místo pořádání akce, protože 
letošní počasí nám trochu zamotalo hlavu. Přes den tep-
loty vystupovaly ke 30° C, ale večer bylo slabých patnáct. 
Nakonec se rozhodnutí uspořádat májovou pod „širým 
nebem“ ukázalo jako dobrá volba. 

Na závěr sezóny výbor TJ děkuje všem hráčům za 
reprezentaci obce a fotbalovým příznivcům za podporu 
našich sportovců. 

Za výbor TJ Jindřich Otřísal  

2/2012 

11.  mužstvo     26  7  8  11     48 : 60   29 bodů 

1.   dorost „A“   26  17  7  2     84 : 17   58 bodů 

5.   dorost „B“   22   12  2  8    55 : 40   38 bodů 

2.   starší žáci     22  16  2  4    84 : 18    50 bodů 

7.   mladší žáci   22  7   3  12   42 : 59    24 bodů 
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Salon vín Valtice 

Již podruhé se rozhodli v sobotu 26. května křepičtí 
vinaři navštívit a ochutnat vzorky vín na nejprestižnější 
výstavě ve Valticích. Národní soutěž vín ČR probíhá ně-
kolikakolovým systémem. V posledním finálovém kole 
nejlepší tuzemští degustátoři vyberou stobodovou stup-
nicí stovku těch nejlepších vín a zároveň šampiona Salo-
nu vín. 

Tato veřejná degustační výstava se nachází ve sklep-
ních prostorách Valtického zámku. Na recepci každý ná-
vštěvník dostane degustační skleničku a katalog po za-

placení vstupného podle vybrané doby ochutnávky. My 
jsme zvolili A3, což je 150 min. Potom už každý sám, 
podle svého uvážení, za pomoci katalogu nebo somme-
liera, si nabídnuté vzorky vín ve sklepě ochutnává. Nejza-
stoupenějším ročníkem je ročník 2009 a 2010. Nejstarší 
víno je z roku 2004. 

Pokud bych měl vyjádřit svůj názor, tak bílá vína mě 
nezklamala. Byla plná, vyvážená, aromaticky a odrůdově 
čistá. V ročníku 2010 se projevovaly příjemné kyselinky. 
Tedy žádné „slaďáky“. U červených vín jsem byl překva-



pen vysokými taniny ve vínech a v chuti se projevovala 
vína typu barrique. Musím však připomenout, že je to 
můj osobní názor. Kdo chtěl ochutnat vína sladká, měl 
možnost v bočním sklípku si vybrat vína ledová nebo slá-
mová. Po uplynutí stanovené doby jsme v recepci vrátili 
degustační skleničky, a po cestě domů dál diskutovali o 
kvalitě předložených vzorků. 

Myslím, že návštěva expozice Národního vinařského 
centra splnila svůj účel a ukázala nám malovinařům, ja-
kým směrem se může velkovýroba vína v příštích letech 
ubírat. 

Předseda ZO ČZS 
Vintrlík Antonín 

2/2012 

Toulavé boty 

Moje cesta po Austrálii 11 

Jihozápad Austrálie má kromě krásných pláží také 
rozsáhlé lesy prastarých stromů Karri, Marri a Jarrah, 
které jsou kolem 50 metrů vysoké. Stromy mají u země 
tak velký kmen, že do dutin, které se v některých z nich 
nacházejí, lze zajet autem. Těmito lesy prochází Bibbul-
mun Track, 970 km dlouhá pěší stezka, vedoucí z Kala-
mundy poblíž Perthu do města Albany jihovýchodně. 
Můj kamarád Peter ze Slovenska ji celou prošel za 6 týd-
nů.  

Po cestě jsem v jednom kempu potkal dvě známé 
holky z Německa. Potkali jsme se už před několika měsíci 
na severu v Katherine, když jsme byli čtyři ve Wombatovi 
(Land Rover) a teď jsem byl sám v jiném autě.  Divily se, 
jak se naší partě rozdělily trasy. Když žiješ na cestě, nikdy 
nevíš, co Tě čeká zítra, kde budeš a s kým a v tom je 
kouzlo nezávislého cestování. Jihozápadní Austrálie je 
známá pěstováním vinné révy a výrobou dobrého vína. 
Já jsem tady ale žádné neochutnal, z úsporných důvodů 
jsem pil jen krabicové za dolar. V tomto období mi šlo 
spíš o to, abych ho cítil v hlavě než na jazyku. Jel jsem po 
pobřeží, přespával na plážích, myl se jen vodou v oceánu, 
tělo a vlasy si zvykly na sůl, rozpadla se na mně košile, 
kterou jsem dostal na cestu od své bývalé lásky a několik 
měsíců ji nesundal a pral ji mořskou vodou a sušil vě-
trem.  

Z pobřeží jsem se vydal přes národní park Stirling 
Range, kde jsem zaparkoval auto, šel na procházku a v 
lese zabloudil. 5 hodin jsem hledal cestu k autu. Přijel 
jsem do města Albany, kde v okolních zátokách hledají 
útočiště velryby při porodu. V Albany je z původní velry-
bářské jateční stanice muzeum, kde jsem viděl stroje na 
porcování velryb a nádrže na velrybí tuk. V jedné z nádrží 
je kino, kde se promítají záběry z práce na stanici, stojí tu 
na pláži i rezavějící velrybářská loď Cheynes IV. Stanice 
přestala fungovat v roce 1978, kdy byl lov velryb zaká-
zán.  

Jel jsem dál do města Esperance a odsud od pobřeží 
jsem se dal na sever do vnitrozemí do zlatokopeckého 
městečka Norsemanu. Dál na sever nad Norsemanem 
jsou největší naleziště zlata v Austrálii. Zde jsem se se-
známil u stánku „driver survivor“ (řidič který přežije) s 

Kate, dobrovolnicí, která tu vaří řidičům zdarma kávu. 
Tyto stánky bývají v oblastech, kde řidiči jezdí dlouhé 
vzdálenosti bez civilizace, aby zastavili a odpočinuli si u 
kávy. Kate sem přijela před jedenácti lety z 2200 km 
vzdáleného Adelaide, na cestě zpátky se jí tu rozbilo auto 
a už tu zůstala. Norseman je město na západním konci 
pouště Nullarbor Plain (pláň bez stromů). Pro jistotu 
jsem na autě přezul gumy za lepší, neboť mě čekalo 1200 
kilometrů pouští bez vesnic, opraven a pneuservisů, jen s 
pár benzinkami po 200 - 300 kilometrech. Jeden starý 
pán mi radil, abych v případě nouze zapálil pneumatiku, 
že mě někdo uvidí z letadla. Poradil mi také, abych spal 
natěsno mezi autem a stromem, protože by v noci mohl 
přijít zvědavý velbloud a mohl by mě zašlápnout. Ten 
pán jel přes tuto poušť naposledy před desítkami let, 
když neměla vyasfaltovanou silnici a několik dnů nikoho 
nepotkal. Teď už je zde provoz slušný. Potkal jsem denně 
asi 3 auta a taky jednoho cyklistu bez rukou. Všichni pro-
jíždějící se navzájem zdraví, jsou rádi, že po pár hodinách 
vidí člověka. Na této poušti jsem oslavil Vánoce 2003 s 
krabicovým vínem sám v autě vedle benzinové pumpy.   

Už jsem docela dlouho cestoval sám a začal jsem sa-
motě přicházet na chuť. O samotě má člověk spoustu 
času rozjímat a uvědomovat si své životní hodnoty. Do-
stal jsem se až k Nullarboru, což je největší kus vápence 
na světě. Jeho vrchní plocha je 200 000 km2, v nejdelší 
přímce měří od západu k východu 1100 km. Ze silnice se 
dá na několika místech podél trasy odbočit na jih k po-
břeží, z oceánu tam ční po délce 100 km 60-120 metrů 
vysoké kolmé útesy, na jejichž okraji nahoře jsem ležel a 
díval se dolů. Po cestě přes poušť je rovný úsek silnice 
146 km bez zatáček. Stačí srovnat auto a na 2 hodiny 
pustit volant. Na hranicích západní a jižní Austrálie je 
bývalá telegrafní stanice Eucla. Je jí vidět jen horní část, 
zbytek je zavátý pískem. Přes poušť jsem jel asi 4 dny. V 
jedné z benzínek mě zaujala vystavená část vesmírného 
plavidla, které poblíž kdysi dopadlo. 

Napsal Tomáš Strouhal  
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Vlasatice, neboli komety 

Ve starých zápisech je zaznamenána kometa, která 
byla vidět roku 942 a ta prý byla znamením velké úmrt-
nosti zvířat. Když bylo na nebi vidět takové znamení 
v dávných dobách, lidé věřili, že je to na ně seslaná boží 
metla.  

Roku 1618, tedy na počátku Třicetileté války, mysl 
všech poděsila kometa, jejíž vějířovitě rozšířený chvost 
byl neobyčejně dlouhý. Hlava její dosáhla již středu nebe 
a konec ocasu, jak se vypravuje, byl ještě stále před ob-
zorem.  

Roku 1668 bylo viděti kometu, která měla na svědo-
mí velkou úmrtnost koček. Velká kometa z r. 1704 měla 
7 chvostů, kometa z r. 1744 6 chvostů.  

Kometa Edmunda Halleyho byla viděna 25. prosince 
roku 1758. Její oběh kolem slunce trvá 76 roků. Nepřiho-
dí-li se jí nic zlého, přijde roku 1986 opět (doopravdy při-
šla – poznámka). Do hlavy Halleyovy komety, která byla 
viděna v r. 1910, by se vešlo 97 000 našich zeměkoulí a 
tato kometa nebyla ještě zdaleka největší. Bylo ji lze vi-
dět jen velmi silnými dalekohledy celkem 21 měsíců a to 
od 11.9.1909 do června 1911. 

Hlava Velké komety z r. 1811 byla větší než Slunce. A 

do Slunce by se vešlo 1 300 000 našich zeměkoulí. Kome-
ta z r. 1843 měla ohon dlouhý 228 milionů kilometrů. U 
této komety byla pozorována nejvyšší rychlost 570 km za 
vteřinu, když letěla mimo Slunce. 

V roce 1861 prošla Země chvostem komety, dokonce 
prý prošla i chvostem Halleyho komety v roce 1910 a to 
bez jakýchkoliv následků. Výjimku učinila kometa Doná-
tova z r. 1858. Pro mimořádně svítící jádro byla viditelná 
pouhým okem dokonce půl roku a dalekohledem devět 
měsíců. 

V roce 1910 byla viděna 4. a 24. května Morehausova 
kometa. 

9.10.1933 bylo vidět deštivé meteory v Portugalsku. 
V Německu bylo toho roku napočítáno v oslnivém dešti 
14 000 meteorů. Oběh této vlasatice trvá 6 let a 7 měsí-
ců. Dvojité její jméno Giacobini Zinnner upomíná na 2 
objevitele. 

V roce 1954 bylo viděti mezi večerní pátou a šestou 
hodinou 23.1. kometu jenom silnými dalekohledy. Je to 
kometa již ve velkém rozpadu. 

Z Kroniky Ferd. Böhma  
vybrala kronikářka Jar. Dobrovolná  

Z naší knihovny 

V minulém čtvrtletí bylo v knihovně velmi rušno. Po 
zdařilé besedě se spisovatelkou p. Krolupperovou jdou 
její tituly doslova z jedné ruky do druhé. 

S Mateřským centrem Klubíčko jsme v knihovně no-
covali na Noci s Andersenem až do 22. hodiny . Nebude-
te tomu věřit, ale malé děti si černou hodinku docela 
užily. 

Pro žáky 1. třídy ZŠ Křepice a jejich zákonné zástupce 
jsme uspořádali Slavnost slabikáře s pasováním na čtená-
ře naší knihovny zdarma. Z 12 dětí využilo této šance 9. 

V knihovně našly několikrát své knižní kamarády jak 
děti s rodiči z MC Klubíčka, tak děti mateřské školy. 

Přispěli jsme sběrem papíru ZŠ a v červnu jsme se 
zapojili do 2. ročníku celostátní  akce Celé Česko čte dě-

tem. 

Průběžně doplňujeme knihovní fond, využíváme na-
bídku Výměnného fondu z Regionální knihovny z Břecla-
vi, pro studenty zajišťujeme službu MVS. 

V době prázdnin bude půjčovní doba omezena, po-
kud byste potřebovali knihy v jiný termín, domluva 
s knihovnicí je možná. 

Od 14.6. pro vás máme nový výměnný fond.  

Upozorňuji na prázdninové půjčování: 

V červenci se bude půjčovat  pouze v pondělí 2.7., 16.7., 
23.7., 30.7.  

V měsíci srpnu se bude půjčovat také pouze v pondělí 
6.8., 13.8., 20.8.  

Knihovnice 
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Za svoz popelnic se bude platit méně 

Ve většině obcí je směsný komunální odpad svážen 
z popelnic za paušální částku podle počtu obyvatel. V 
případě, že se tříděním odpadů podaří snížit množství 
odpadu v popelnicích, obec platí stále stejný poplatek. 
Aby bylo možné v této oblasti dosáhnout zlepšení, je 
nutné změnit systém platby z paušální platby na platbu 
za každou vysypanou popelnici. V tomto duchu bylo vy-
psané i naše výběrové řízení na svoz odpadu, které pro-
bíhalo začátkem června a jako nejlepší byla vyhodnocena 
nabídka společnosti STKO Mikulov.  

Tato svozová firma používá pro fakturaci výstup z 
automatizovaného systému, který je založen na techno-
logii RFID tagů (elektronických čipů).  RFID tag je elektric-
kou obdobou čárového kódu, umožňující evidenci výsypu 
bez zásahu obsluhy svozového vozu. Všechny popelnice 
jsou polepeny těmito čipy (každá popelnice má svůj čip). 
Jakmile se čip při výsypu popelnice přiblíží na 1 metr od 
načítacího zařízení, které je umístěné na střeše svozové-
ho vozu, čip se načte a uloží do počítače. Svozová firma 
jednou za měsíc obci pošle seznam popelnic, které byly 
vysypané, a obec zaplatí za počet skutečně vysypaných 
nádob. Protože čip obsahuje informaci o objemu popel-
nice a o majiteli popelnice, máme možnost si pohlídat, že 
nám svozová firma nefakturuje nic, na co by neměla ná-
rok.  

Co změna přinese? 

Naším prvořadým cílem je poskytnout občanům mož-
nost výrazného snížení poplatku za odpady pro ty, kdo 
třídí odpady, kompostují, zkrmují nebo dávají na hnůj 
kuchyňský odpad, předcházejí vzniku odpadů atd. 
(chovají se ohleduplně k životnímu prostředí). 

Zodpovědné nakládání s odpady přináší úspory i 
obecnímu rozpočtu (v Uherčicích díky čipům klesla plat-
ba za svoz popelnic z 30 tis./měsíc na 15 tis./měsíc). 
V neposlední řadě je třeba mít na zřeteli ekologický vý-
znam, který snížení objemu odpadu končícího na sklád-
kách má. 

Jak bude nový způsob svozu fungovat? 

Svoz odpadu bude nadále čtrnáctidenní každé úterý 
v sudém týdnu. 

Směsný odpad bude možné přistavit k vývozu pouze 
v popelnicích. Pytle se směsným odpadem se již nebu-
dou svážet. Svozová firma by nám je neměla jak fakturo-
vat. 

Každá popelnice musí být označena číslem popisným 
domu majitele této nádoby. V případě, že se stávající čip 
poškodí a nádoba je označena číslem popisným, mohou 
popeláři nalepit nový čip. Bez čísla popisného to možné 
není. 

Popelnice neoznačené RFID čipem nebudou od čer-

vence sváženy. Popelnice bez čipu se při výsypu nenačte 
do databáze a svozová firma nemá, jak ji fakturovat. Pro-
to takové popelnice firma nesváží. 

RFID čipy bude lepit osoba pověřená Obecním úřa-
dem obce Křepice. 

Počet a objem popelnic na jednu domácnost je nadá-
le libovolný, jen je nutné nechat všechny očipovat. 

Platba za odpady jednorázovým ročním poplatkem 
se nemění. Úspory vzniklé díky Programu zodpovědného 
nakládání s odpady budou odečteny domácnostem 
z poplatku v příštím roce. Každé domácnosti podle toho 
jak si zaslouží. 

Nenahlížejte na evidenci popelnic RFID čipy jako na 
snahu obce kontrolovat občany, kolik odpadu vyhazují 
do popelnic. To opravdu nikoho nezajímá. Odpadů mů-
žete produkovat libovolné množství, ale je třeba si uvě-
domit, že je za to nutné zaplatit i odpovídající cenu. Není 
přece možné chtít po sousedech, kteří třídí a snaží se 
ušetřit, aby z vlastní kapsy dopláceli na ty, kterým je to 
lhostejné. Je to stejné, jako kdyby pokladní v prodejně 
sečetla nákup všech zákazníků dohromady a ti se na 
úhradu složili všichni stejným dílem, bez rozdílu, jestli 
jsem si přišel pro svačinu za pár korun nebo mám v koši 
nákup na celý týden. 

Náklady na likvidaci odpadu rok od roku rostou. Ob-
cím bude umožněno změnou zákona požadovat od obča-
nů úhradu skutečně vynaložených nákladů na odpadové 
hospodářství až do výše 1 000 Kč na osobu. Není nic jed-
noduššího než nechat občany, aby všechno zaplatili nebo 
vzniklý rozdíl doplatit z obecního rozpočtu. Každý rozum-
ný člověk ví, že tohle není ta správná cesta. Evidence vý-
sypu nádob má šanci být dalším opatřením, které 
v případě správného přijetí a využití ze strany občanů, 
velmi výrazně sníží celkové náklady na likvidaci odpadů 
v obci. Nový způsob svozu komunálního odpadu je zalo-
žen na zodpovědném přístupu občanů. Pokud budeme 
platit za výsyp nádoby, prosím dávejte ke svozu pokud 
možno plné popelnice naplněné již dále nevyužitelným 
odpadem, ať se nám to vyplatí.  

Od 1.7.2012 bude možné získat krom odměny za vy-
tříděný odpad také paušální odměnu, která je udělována 

a) za tříděné odpady, jejichž vážení není účelné 
nebo technicky možné (např. sklo, biologicky 
rozložitelný odpad),  

b) za předcházení vzniku odpadů  

c) za zájem o výsledky.  

Domácnosti, které mají zájem o tuto odměnu, vyplní 
„Registrační formulář“, do kterého uvedou, jak nakládají 
s jednotlivými druhy odpadu. Dále podstoupí návštěvu 
(kontrolu) obcí pověřené osoby, která nahlídne do po-
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pelnice, jestli v ní není odpad, o kterém domácnost tvrdí, 
že ho třídí. Výše paušální odměny se stanoví na základě 
poměru objemů tříděného a směsného odpadu 
v závislosti na způsobu, jakým domácnost nakládá 
s odpady. (Přepočet byl prováděn na plných nádobách. 
Pokud nešlapete PET lahve, nerozlepujete krabice, 

k výsypu dáváte poloprázdnou popelnici, s největší prav-
děpodobností bude paušální odměna velmi malá.) Až 
bude osoba obcí pověřená čipovat popelnice, ptejte se na 
vše, co vás napadne.  

Obecní úřad 

2/2012 
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ZNÁTE DVOUMĚSÍČNÍK MALOVANÝ KRAJ? 

Jde o nekomerční celobarevný vlastivědný časopis Slovácka, který je vydáván už od roku 1946. Dozvíte se v něm o his-
torii této oblasti, místním folkloru, přírodě, zajímavých osobnostech, umění a kultuře  a nejnověji o tradičních lidových 
jídlech regionu. Dále jsou zde zveřejněny kulturní kalendáře regionu a pohled do obsahů periodik v regionu vydáva-
ných. 

Redakce Malovaného kraje, 17. listopadu 1a, 690 02 Břeclav, tel. 602 575 463 Vám ráda zašle na ukázku výtisk časopisu 
zdarma a může Vám vyřídit i předplatné. 

 

OZNÁMENÍ REDAKCE 

Možná jste si jako naši čtenáři všimli, že v čísle 1/2012 byl uveřejněn článek s názvem Výzva podepsaný jménem občan-
ka Křepic. Protože jsme ani v minulosti nezveřejňovali anonymní příspěvky, považujeme za nutné uvést, že redakce ne-
obdržela tento příspěvek jako anonymní, ale v redakci máme celou adresu přispěvatele. Ani v budoucnu nebudeme 
otiskovat články a příspěvky anonymních autorů, protože příspěvky nikdy nebyly cenzurovány nebo vyřazovány z obsa-
hu a není tedy důvod se pod článek nepodepsat. 

 

POZVÁNKA NA POUŤ 

V neděli 8. července 2012 v 15,00 hodin se koná tradiční Cyrilometodějská pouť U Svaté. 

Hlavním celebrantem bude P. Vladimír Záleský. 

PŘIPRAVOVANÉ KULTURNÍ AKCE 

30. 6. – Hubertská veselice (Myslivecké sdružení Křepice) 

25. – 27. 8. –  Hody 2012 (TJ Sokol Křepice a stárci ročníku 1994) 
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Obrazová kronika 

MŠ baví děti i jejich rodiče MŠ na výletě v centru Rozmarýnek 

MC Klubíčko—oslava Dne dětí MŠ na návštěvě u křepických hasičů 

Stárky ročníku 1994 MC Klubíčko—oslava Dne dětí 
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Stárci na Májové zábavě 
MC Klubíčko—oslava Dne dětí 

2/2012 
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Oslava Dne matek MC Klubíčko—pálení čarodějnic 

Školní výlet ZŠ Křepice 
Školní výlet ZŠ Křepice 

Obrazová kronika 
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